
PROTOKOLL vid sammanträde den 5/11/56
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Rinman, Norén, Eckerbrant, Lövdahl 
och Liliequist;

förhindrade: Duner och Nordlund.

I såväl ordförandens som vice ordf.:s frånvaro valdes 
Liliequist att leda dagens sammanträde.

§ 2.
Hälsades hr och fru Dettner välkomna till sammanträdet 

för en redogörelse för deras uppläggning av en konståknings- och 
rullskridskoavdelningen inom damsektionen. På grund av brådskan 
med att skaffa träningstider etc. hade Dettners ansett sig tving
ade att på eget bevåg och i Djurgårdens namn beställa sådana ti
der, träffa avtal med Instruktörer och ordna med medlemsskap i 
Svenska Skridskoförbundet. Den tidigare av ÖS krävda kontakten 
med damsektionens styrelse förklarade Dettners ha lett till att 
sektionen i princip anmält sig intresserad men 1 behov av exakta 
besked om ekonomiska engagemang. De senare förklarade Dettners 
gå ut på att medlemsavgifterna på kr. 2:- skulle inlevereras till 
damsektionen, medan övriga avgifter i alla former krävdes för 
driften. Sedan hr Dettner uttalat sitt missnöje med de närvarande 
ÖS-ledamöternas letande efter petitesser för att försvåra konst
åkningsprogrammet och på den punkten bemötts av ordföranden för 
kvällen, fick damsektionens styrelse (Orest, Hellman, Rufelt) 
tillfälle redogöra för sin inställning. Visst intresse förefanns 
alltjämt från sektionens sida att administrera konståkningen, 
men i avsaknad av klara ekonomiska signaler hade något beslut ej 
kunnat fattas. Sedan ÖS meddelat att en anslutning av konståk
ningen till damsektionen skulle innebära att alla medlemsavgifter 
för såväl yngre som äldre skulle tas in till huvudkassan för att 
sedan återbäras till damsektionen samt att den tekniska skötseln 
av den nya sporten skulle helt åvila ett särskilt konståknings
utskott, förklarade sig damsektionens representanter beredda ta 
upp ärendet för beslut i sin styrelse.

Härefter meddelades till fru Dettner och hennes två när
maste medarbetare på konståkningsfronten Skoghammar & Henningsson 
att ett villkor för godkännande av den nya telningen i DIF-regi 
var samtliga medlemsavgifters inlevererande till huvudkassan 
och garanti från konståkningsutskottets styrelse att personligen 
svara för ett ev. underskott i driften. Härmed förklarade de sig 
införstådda.

Sedan beslut från damsektionen inkommit, skulle ÖS fatta 
ställning till ärendet, vilket således för dagen bordlades.

§ 3.
Meddelades att kontrakt numera utväxlats med Kungl. Sta

dionstyrelsen gällande 5 år.
§ 4.

Meddelades att ishockeysektionen lämnat återbud till 
den planerade novemberturnén till Prag med motivering att det 
spända internationella läget kunde åstadkomma förvecklingar även 
i Tjeckoslovakien och därmed innebära riskmoment för DIF-laget.

§ 5.
Beslöts bevilja Edvin Westerby ett extra dagtraktamentes

anslag på kr. 300:- under de 32 dagar hans olympiska deltagande 
kommer att kräva.

§ 6.
Beslöts lämna till inkasso föreningens krav på återbe

talning av det s.k. Palmska lånet p kr. 30.000, därest Palm ej 
senast den 7/11/56 vidtagit någon egen åtgärd till Överenskommelse.


